

СОДЕРЖАНИЕ

РЕДАКЦИОННАЯ СТАТЬЯ

<i>Дорожкин А.М., Ткачев А.Н.</i> Особенности стиля мышления в теологии: эпистемологический анализ.....	6
---	---

ДИСКУССИЯ

<i>Фортунатов А.Н.</i> Галактика Зворыкина. Угасание телевизионной эпохи.....	25
<i>Касавин И.Т.</i> Социально-философская критика информационных технологий: пример телевидения.....	37
<i>Маслов В.М.</i> «Эго-медиум» как феномен техногенной цивилизации.....	44
<i>Масланов Е.В.</i> Телевидение и новые цифровые медиа: две стратегии конструирования мира.....	49
<i>Шаталов-Давыдов Д.Ю.</i> Субъект и предвосхищение. К вопросу о феномене телевидения.....	54
<i>Фортунатов А.Н.</i> Ответ оппонентам.....	61

УНИВЕРСИТЕТ

<i>Куслий П.С.</i> Как преподавать философию языка сегодня?.....	65
--	----

КОНЦЕПЦИЯ

<i>Долматов А.В.</i> Понятие интеллектуальной добродетели как эпистемической нормы.....	84
---	----

ОСОБОЕ МНЕНИЕ

<i>Шингаров Г.Х.</i> Социоантропная идеализация объектов и явлений природы как предпосылка становления естествознания и медицины Нового времени.....	95
--	----

CASE STUDIES

<i>Аргамасова А.А., Уппит О.В.</i> Игры, в которые играет город.....	106
<i>Цуркан Е.Г.</i> Культурные вызовы глобальной сети Интернет.....	116
<i>Опенков М.Ю., Тетенков Н.Б.</i> Первая европейская модель общества знаний: Шартрская школа.....	129
<i>Костина А.О.</i> Процесс общественной интеграции технологии блокчейн: истоки и перспективы.....	139

ПАНОРАМА

<i>Шиповалова Л.В.</i> Современная историческая эпистемология. Аналитический обзор направления исследований.....	153
<i>Асташова Н.Д., Коданина А.Л.</i> Мимикрия пространственных форм современного города.....	168

TABLE OF CONTENTS

EDITORIAL

Alexander M. Dorozhkin, Andrei N. Tkachev. Mode of thinking in theology and its peculiarities: epistemological analysis..... 6

DISCUSSIONS

Anton N. Fortunatov. The galaxy of Zworykin. The fading of the television era..... 25

Ilya T. Kasavin. Socio-philosophical critique of information technology: the case of television..... 37

Vadim M. Maslov. «Ego-medium» as a phenomenon of the technogenic civilization..... 44

Evgeniy V. Maslanov. Television and new digital media: two strategies for constructing the world..... 49

Dmitriy Yu. Shatalov-Davydov. Subject and forestalling. To the question of phenomenon of television..... 54

Anton N. Fortunatov. Reply to critics..... 61

UNIVERSITY

Petr S. Kusliy. How to teach philosophy of language today?..... 65

VIEWPOINTS

Anton V. Dolmatov. The concept of intellectual virtue as an epistemic norm..... 84

OPINION

Georgy H. Shingarov. The socio-anthropic idealization of objects and natural phenomena as a precondition for modern period science and medicine..... 95

CASE STUDIES

Alexandra A. Argamakova, Oleg V. Uppit. Games city plays..... 106

Evgeniy G. Tsurkan. Cultural challenges of the Internet..... 116

Mikhail Yu. Openkov, Nikolai B. Tetenkov. The first European model of knowledge society: the School of Chartres.....129

Alina O. Kostina. The process of blockchain integration into the social space: background and prospects..... 139

VISTA

Lada V. Shipovalova. Contemporary historical epistemology. An analytical review of research directions..... 153

Nadezhda D. Astashova, Anna L. Kodanina. Mimicry of spatial forms of a modern city..... 168